
Av.  Elena  Cerchez,  candidat
la Consiliul Local din partea
PSD:  „Puterea  şi  unitatea
echipei  noastre  vor  aduce
schimbarea în Mangalia!”
22 mai 2024 9:10

Avocat  din  anul  noiembrie  2004,  Elena
Cerchez  candidează  pentru  un  loc  în
Consiliul Local Mangalia din partea PSD
Mangalia.

Aţi intrat de curând în politică. Ce v-a determinat să
faceţi acest pas deloc simplu?

Atmosfera  tristă  a  oraşului  în  care  m-am  născut,  lipsa
acestuia de vlagă, de energie, m-au determinat să intru în
politică.

Mai exact, ce vă nemulţumeşte?

Aspectul  învechit  al  oraşului,  lipsa  locurilor  de  muncă,
plecarea unui număr foarte mare de cetăţeni tineri şi maturi
în străinătate, în căutarea unui trai mai bun, infrastructura
care lasă de dorit, lipsa evenimentelor şi a posibilităţilor
de distracţie.
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Ce soluţii ar exista pentru redresarea oraşului?

Reanimarea  turismului,  domeniu  de  care  depinde  întreg
municipiul. Suntem, teoretic, bogaţi, avem şase staţiuni de
interes naţional care ne-ar fi putut aduce sume uriaşe de bani
la buget şi zeci de mii de turişti.

Din păcate, însă staţiunile au rămas încremenite în timp,
agenţii  economici  şi  comercianţii  nu  sunt  stimulaţi,
sprijiniţi,  ci,  dimpotrivă,  sunt  împovăraţi  cu  taxe  şi
impozite exagerat de mari.

Dispariţia evenimentelor de anvergură, care au făcut, cândva,
Mangalia  cunoscută  atât  în  ţară,  cât  şi  în  străinătate
(Festivalul  Callatis,  Liberty  Parade,  Lumină  de  la  Malul
Mării, Zile şi Nopţi de Literatură etc.), lipsa trotuarelor
din staţiuni, drumurile distruse, clădirile dezafectate, toate
duc  la  activităţi  turistice  de  scurtă  durată,  cu  puţini
turişti  care  pleacă  cu  un  gust  amar,  preferând  alte
destinaţii,  cum  ar  fi  Bulgaria,  Grecia  şi  Turcia.

Apoi, se pot crea locuri de muncă prin atragerea şi stimularea
investitorilor  care,  cu  siguranţă,  şi-ar  dori  să  deschidă
afaceri în zona noastră.

Din  perspectiva  profesiei  de  avocat,  care  sunt
situaţiile mai puţin plăcute pe care le întâlniţi cel
mai frecvent?

Am constatat cu tristeţe faptul că numărul divorţurilor este
într-o continuă creştere. Iar această statistică sumbră o pun
pe seama plecării unuia dintre soţi să lucreze în străinătate,
deoarece la Mangalia, salariile sunt departe de a  asigura un
trai decent. În plus, locuri de muncă nu există, multe unităţi
închizându-şi porţile din cauza taxelor mari şi a scăderii
puterii de cumpărare. Astfel, distanţa, comunicarea tot mai
limitată, duc la destrămarea multor familii, iar cei care au
cel mai mult de suferit sunt copiii.
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Ce v-aţi propus să realizaţi în calitate de consilier
local? 

Împreună cu echipa din care fac parte, ne vom îndrepta atenţia
în primul rând către cetăţeni, indiferent de statut, venit,
etnie.

Vom veni în sprijinul celor cu posibilităţi materiale reduse.

Vom  accesa  fonduri  europene  pentru  infrastructură,  pentru
drumuri,  trotuare  atât  în  oraş,  cât  şi  în  staţiuni.  Vom
relansa evenimentele care ne-au făcut cunoscuţi în ţară şi în
străinătate.

Vom încuraja agenţii economici să se dezvolte, îi vom ajuta pe
cei  cu  activităţi  turistice  să  atragă  cât  mai  mulţi
vizitatori.

Vom fi partenerii de dialog ai tuturor. Mangalia merită să
redevină un oraş apreciat, atractiv, liniştit şi dezvoltat,
pentru că potenţial există din plin.

Spuneţi-ne câteva lucruri despre dumneavoastră

Sunt şi consilier în cadrul Consiliului Baroului, de aceea mă
implic în rezolvarea problemelor colegilor şi a profesiei în
general. Îmi place să fac sport, să citesc şi să călătoresc,
doar  că  acest  din  urmă  hobby  îl  practic  destul  de  rar,
deoarece programul încărcat nu-mi permite.

Dacă  voi  ajunge  consilier  în  cadrul  Consiliului  Local
Mangalia,  voi  sprijini  toate  proiectele  de  interes  local
pentru oraşul meu natal. Puterea şi unitatea echipei noastre
vor aduce schimbarea în Mangalia.

Schimbare de care Mangalia are, în prezent, mare nevoie.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro
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Pe aceeași temă:

PSD  Mangalia  s-a  întâlnit  cu  cetățenii  din  Cartierul
Coloniști. Aceștia s-au plâns că primăria i-a ABANDONAT total

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

 

PSD Mangalia s-a întâlnit cu
cetățenii  din  Cartierul
Coloniști. Aceștia s-au plâns
că  primăria  i-a  ABANDONAT
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Echipa  PSD  Mangalia  a  continuat,  luni  după  amiaza,  seria
întâlnirilor cu cetățenii din oraș.

Locuitorii din cartierul Coloniști și din zona fostelor barăci
de pe strada MI Dobrogeanu s-au plâns că nu au locuri de
muncă, că nu dispun de drumuri și că au fost uitați de către
Primărie.

Oamenii își mai doresc să intre în legalitate, având în vedere
faptul că Primăria le-a demolat barăcile, astfel că au fost
nevoiți să plece sau să și construiască locuințe pentru care
nu au obținut autorizații.

În ultimii ani, acești oameni, mare parte cu un trai la limita
subzistentei au fost prigoniți de către autoritățile locale,
iar aceasta atitudine trebuie schimbata rapid.

Să nu uitam că timp de 3 ani, cartierul Coloniști a fost lăsat
de  izbeliște,  după  ce  firma  care  trebuia  să  refacă  trama
stradala,  a  plecat,  întrucât  Primăria  nu  i-a  achitat
lucrările.

Cetățenii  au  fost  nevoiți  să  se  deplaseze,  ani  la  rând,
printre bucăți de asfalt, șanțuri, gropi și mult praf.

Mangalia  înseamnă  nu  doar  Centru,
înseamnă  și  cartiere  mărginașe  și  zone
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defavorizate care trebuie sprijinite să
se dezvolte, astfel că toți cetățenii să
ducă  un  trai  decent.  Alege  schimbarea!
Mangalia  merita  o  viață  noua  și
liniștită!
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Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro
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Pe aceeași temă:

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  la  Primăria  Mangalia,
despre  Trenul  Metropolitan:
„Am  bucuria  și  mândria
faptului că am muncit alături
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de  colegii  mei  pentru  a
demara acest proiect”
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Dream Big or go home: Trenul Metropolitan
Constanța – astăzi s-a făcut primul pas
concret pentru realizarea celui mai mare
proiect  de  infrastructură  pentru
transport  public  realizat  vreodata  in
cadrul Consiliului Județean Constanța – a
fost deschisă licitația pentru elaborarea
Studiului  de  oportunitate  necesar
implementării  proiectului  de  transport
public  de  tip  tren  metropolitan  la
nivelul județului Constanța.
Semiran Abdurefi, candidatul USR la Primăria Mangalia: „Acesta
este  unul  dintre  proiectele  prioritare  din  programul  de
dezvoltare  județeană  pe  care  USR  Constanța  și  l-a  asumat
public  încă  din  2020.  Am  candidat  cu  aceasta  viziune
îndrăzneață, pe care multi o considerau imposibilă, iar munca
noastră a început încă din primul an de la alegeri. De atunci,
am depus eforturi considerabile și constante pentru a putea fi
realizată  documentația  necesară  contractării  studiului  de
oportunitate care va sta la baza acestui proiect de mobilitate
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care va transforma total modul în care ne vom deplasa în
județul Constanța.

În toti acesti ani, alaturi de colegii mei Petre Enciu și
Dumitru Paris, am ales să ne concentram pe muncă, și nu pe
vorbe: multiple ședințe de lucru cu specialiști din domeniu,
cu  personalul  din  cadrul  Consiliului  Județean  Constanța
(cărora le mulțumesc foarte mult pentru răbdare și pentru
munca depusă), întâlniri cu primarii, cu conducerea regională
CFR, cu conducerea Consiliului Județean si multe alte acțiuni
pe care nu am ținut să punem accent mediatic. Tot acest efort
a  dus  la  punctul  concret  de  astăzi  –  licitația  pentru
contractarea acestui studiu fără de care nu se poate obține
niciun  ban  pentru  construirea  rețelei  de  trenuri
metropolitane.

Acest  proiect  va  fi  realizat  etapizat,
acoperind  judetul  Constanța  pe  cele  3
rute  feroviare  principale:  Constanța  –
Mangalia/  2  Mai,  Constanța  –
Năvodari/Corbu,  și  Constanța
Medgidia/Cernavodă,  cu  dezvoltarea
ulterioara  a  noi  conexiuni  cu  puncte
importante din judetul Constanța, cum ar
fi Aeroportul Mihail Kogălniceanu.
Este un proiect mare, o viziune îndrăzneață de modernizare a
transportului județean din Constanța și din acest motiv nu se
va face peste noapte, însă astăzi s-a deschis oficial drumul
concret pentru construirea acestei viziuni.

Chiar daca eu nu voi mai fi in Consiliul Județean atunci când
acest proiect va ajunge să fie implementat, am bucuria și
mândria faptului că am muncit alături de colegii mei pentru a
demara  acest  proiect  care  va  duce  la  dezvoltarea  socio-



economică a întregului județ Constanța pe termen mediu și
lung. Am insistat și ne-am luptat de-a lungul anilor pentru
acest  proiect,  iar  colegii  mei  din  viitorul  mandat  în
Consiliul Judetean vor continua munca pentru a duce acest
proiect la capăt.

Când prin politică reușesc să fac bine, atunci știu că tot
timpul consumat, efortul depus de-a lungul anilor și toate
luptele epuizante care par câteodată că sunt date cu morile de
vânt, nu au fost degeaba. Prin astfel de proiecte și prin
sprijinirea lor indiferent de culoarea politică a celor care
ocupa funcții de decizie, putem ridica județul Constanța la
adevăratul lui potențial.

Cu visuri îndrăznețe și cu multă muncă și determinare putem
mișca lucrurile în direcția corectă; din acest motiv nu voi
inceta niciodată lupta mea pentru a construi lucruri bune
pentru comunitate.

Indiferent de locul în care mă voi afla și de funcția pe care
o voi avea în viitor, mă voi lupta până la capăt pentru
proiectele și pentru ideile în care cred cu tărie că vor face
viața mai bună tuturor”.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,  lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”
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Primarul  Cristian  Radu  s-a
ales cu plângere din partea
candidatului  PSD  Mangalia,
Paul  Foleanu  pe  motiv  că
încalcă legea electorală!
22 mai 2024 9:10

Candidatul  PSD  Mangalia  la  funcţia  de
primar,  Paul  Foleanu  a  formulat  către
Biroul  de  Circumscripţie  o  plângere
împotriva edilului Cristian Radu.
Paul Foleanu îl acuză pe primarul Cristian Radu, candidat la
alegerile locale din partea PNL, că nu respectă „condiţiile de
afişaj electoral prevăzute de art. 79 din Legea nr. 115/2015
pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale”.

Iată, ce menţionează candidatul PSD Mangalia Paul Foleanu în
plângere: „În calitate de primar al municipiului Mangalia şi
candidat din partea PNL la alegerile locale din 09.06.2024,
Cristian Radu a amplasat în toate staţiile de autobuz de pe
raza municipiului Mangalia materiale publicitare cu caracter
discriminatoriu, în raport de candidatul PSD.
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Astfel,  prin  aceste  materiale  amplasate  în  staţiile  de
autobuz,  candidatul  PNL  şi  primar  în  funcţie,  prezintă
realizările sale în calitate de primar, acestea având caracter
electoral ce nu respectă condiţiile legale. Or, în acest sens,
având în vedere prevederile Legii nr. 115/2015, potrivit cu
care  în  timpul  campaniei  electorale  se  amplasează  afişe
electorale doar în locurile special amenajate, solicităm să
dispuneţi,  prin  decizie,  în  sarcina  autorităţii  locale,
ridicarea  acestora  de  pe  teritoriul  administrativ  al
municipiului  Mangalia”.

Un alt aspect care trebuie menţionat este acela că, pentru
prima dată, în 12 ani, panourile de afişaj electoral au fost
amplasate în zone slab circulate din Mangalia.

Mai exact, Primăria a montat şase panouri în oraş, iar al
şaptelea în staţiunea Neptun, în cartiere în care circulă
puţini cetăţeni. Inclusiv panoul cel mai vizibil care, zeci de
ani, era situat vizavi de Primărie, a dispărut.

Şi cum pentru alegerile din acest an nu mai sunt permise
bannerele,  mesh  –urile  care  acopereau  faţadele  blocurilor,
articolelele promoţionale (pixuri, brelocuri, agende, sacoşe,
tricouri etc.), petrecerile, ci doar aplicarea unui SINGUR
afiş  pe  panou,  contracandidaţii  actualului  primar  au  fost
nevoiţi să-şi mute campaniile pe reţelele sociale.

Fiind primar în funcţie, cu echipă şi fonduri plătite de la
stat, actualului primar îi este mult mai uşor să-şi desfăşoare
campania electorală, având la discreţie şi întreaga bază de
date  a  urbei.  Tocmai  de  aceea,  s-a  gândit,  poate,  să  le
îngreuneze  campania  celorlalţi  candidaţi,   creîndu-le  tot
felul de blocaje,

Revenind  la  plângerea  formulată  de  către  candidatul  PSD
Mangalia, Paul Foleanu, aceasta va fi analizată în cadrul BEC,
urmând să se ia o decizie pe care o vom anunţa ulterior.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța
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Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

(VIDEO)  Paul  Foleanu,
candidatul  PSD  la  Primăria
Mangalia:  „Ne  angajăm  să
producem SCHIMBAREA. Mangalia
va  fi  cel  mai  frumos  oraș
stațiune din România”
22 mai 2024 9:10
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Paul  Foleanu,  candidatul  Partidului
Social  Democrat,  spune  că  Mangalia  are
nevoie de o schimbare.
„Planul nostru, al echipei mele este să transformăm Mangalia
în  cel  mai  frumos  oraș  stațiune  din  România.  Vom  susține
afacerile locale și vom rezolva situația dificilă în care se
află, azi, Șantierul Naval Damen Mangalia.

Vom  susține  seniorii,  vârstnicii  aflați,  cu  adevărat,  în
nevoie.

Vom  rezolva  problema  maternității.  Vom  rezolva  problema
Pediatriei.

Nu există meedici care să își dorească să rămână în Mangalia.

Vă întreb: DE CE? Pentru că Spitalul nu este condus de un
medic.

Vreau ca cetățenii Mangaliei să nu mai vorbească în șoaptă, ci
să  își  spună  cu  voce  tare  problemele  și,  împreună  să  le
rezolvăm.

Am încredere că, împreună, vom produce SCHIMBAREA pe care o
așteptăm cu totii. Vin azi, în fața dumneavoastră și vă spun:
Ne angajăm să producem SCHIMBAREA, cu toată ființa noastră.

Așa să ne ajute Dumnezeu!”

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/05/436242940
_427076413606650_1894295866563218017_n.mp4
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Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?
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Semiran  Abdurefi,  candidatul
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USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,
lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”
22 mai 2024 9:10

Altă zi de campanie, alte povești: Sunt
în politică de 6 ani, am plecat de la
zero,  am  învătat  ce  înseamnă  cultură
organizațională,  cum  trebuie  să-ți
structurezi  campania,  am  fost
perseverentă,  am  trecut  prin  fiecare
etapă a maturizării politice și zic că am
căpătat  ceva  experiență,  în  tot  acest
timp.
Vorbesc  cu  oamenii,  știu  că  singura  șansă  de  a  ne  face
cunoscuți este să ajungem la fiecare în parte, căci noi nu
avem mașina de propagandă a PNL-ului, armata lor de troli si
finanțatorii care-și plasează, din timp, investițiile.

Asa că am ajuns să cunosc psihologia votantului, știu când și
cu cine pot să comunic. Uneori întâlnesc oameni extraordinari,
iar pentru asta sunt tare recunoscătoare că politica imi dă
ocazia să interacționez cu ei.
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Omul  despre  care  vreau  să  vă  vorbesc  azi  este  un  domn
impecabil, de 92 de ani, din Alba. Am stat de vorbă și am
aflat că a fost pilot de avion, instructor de zbor, parașutist
și sportiv, a practicat lupte greco-romane.

Ne-a urat succes în alegeri, a fost curios și entuziast vizavi
de proiectele noastre și, la despărțire, m-a rugat să am grijă
de tineri, de viitorul lor.

M-a emoționat profund, este primul bătrân care mi-a zis că el
nu are nevoie de nimic și că singura noastra preocupare ar
trebui să fie aceea de a-i proteja pe tineri, de a ne îngriji
de viitorul lor!

M-a pus să-i promit asta si am făcut-o! Și da, are dreptate,
pe tineri trebuie să-i susținem, lor trebuie să le asigurăm
viitorul!

Se întâmplă lucruri frumoase în campanie, întâlnești oameni de
poveste!

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, portal www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean
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Noi  suntem  pregătiți  de
schimbare! Voi ce alegeți pe
9  iunie?  Paragină  sau
schimbare?
22 mai 2024 9:10

Lansarea  candidaților  Partidului  Social  Democrat  –  filiala
Mangalia

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/05/436714953
_319257311267698_4878677988692326607_n.mp4
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primar  –  Principalele  16
realizări  în  calitate  de
consilier județean
22 mai 2024 9:10

Semiran  Abdurefi,  candidatul  Uniunii
Salvați România la Primăria Mangalia, a
făcut  public  Raportul  de  Activitate  în
calitate de consilier județean.
Iată cele 16 puncte ale raportului:

1) Proiect – Imbunatatirea calitatii apei
in mediul rural
Membru în comisia de specialitate pentru Mediu și Agricultură,
am studiat situația contaminării fântânilor publice din mediul
rural la nivelul județului Constanța. Calitatea apei este de
multe ori afectată chimic și bacteorologic din cauza faptului
că fântânile nu respectă normele sanitare de construire și de
amplasament  față  de  latrine,  grajduri,  sau  depozite  de
deșeuri, motiv pentru care multe dintre acestea nu pot fi
folosite de către comunități. Astfel, 40 de primării au dat
curs solicitărilor mele, iar majoritatea dintre acestea au
luat  măsuri  de  punere  în  siguranță  a  acestora,  eliminând
astfel riscul de îmbolnăvire al locuitorilor.
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2)  Buna  desfasurare  a  Spitalului  de
Pneumoftiziologie
Membru  al  Consiliului  de  Administratie  al  Spitalului  de
Pneumoftiziologie Constanța am participat la toate ședintele,
unde am analizat și discutat proiectele propuse pe ordinea de
zi.

3) Proiectul “Bilet Unic”
Am inițiat și depus proiectul privind introducerea “Biletului
unic”  de  vizitare  a  instituțiilor  muzeale  subordonate
Consiliului Județean Contanța. Prin achiziționarea biletului
unic (online sau fizic), vizitatorul va avea acces neîngrădit,
într-un  interval  de  7  zile,  la  toate  muzeele  de  pe  raza
județului Constanța incluse în acest program. Ulterior, am
reușit să includem în această listă și Muzeul de Artă Populară
Constanța, în urma preluării în administrare de la Municipiul
Constanța.

Un proiect cu perspectiva de a fi extins la nivel judetean
prin cooperare interinstitutionala

4) Infrastructura
Am initiat la nivel de CJ preluarea Drumului Comunal DC8 din
domeniul  public  al  UAT  Mangalia  și  al  UAT  Limanu  în
patrimoniul  județului  Constanța  pentru  a  efectua  toate
demersurile necesare preluării celor două sectoare de drum
comunal în vederea reabilitării acestuia. Pentru o ruta facila
via alternativa Negru Voda catre 2 Mai – Vama Veche

5) Transport
Am realizat demersuri in cadrul Consiliului Județean Constanța
și către operatorul de transport public persoane pe rutele
județene, reușind să introduc o linie directă de transport 
persoane pe ruta Mangalia – Limanu (care sa nu ocolească prin



localitatea 2 Mai) și o linie pe ruta Mangalia – Hagieni,
pentru prima data în istoria satului.

Ca urmare a plângerilor venite din partea locuitorilor comunei
Valu lui Traian cu privire la numârul insuficient de mijloace
de transport gratuit pentru elevi, precum și la nerespectarea
stațiilor și al orarului pentru aceste curse, am solicitat
Consiliului  Judetean  Constanta  reluarea  licitațiilor  pentru
transportul județean pe ruta Constanța – Valu lui Traian.

6) Iluminare pod Limanu
Demersuri  către  CNAIR  si  E-Distribuție  Dobrogea,  în  baza
legilor în vigoare, pentru punerea în funcțiune a iluminatului
public pe podul Limanu. Astfel, după 3 ani de la reabilitarea
podului,  cetățenii  beneficiază  de  normalitate,  podul  fiind
iluminat.

 7) Social
Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am inițiat un
proiect  privind  acordarea  unui  ajutor  financiar  familiei
Zimtea în vederea branşării la energie electrică a locuinţei
în suprafaţă de 20mp. Familia este formată din 12 persoane (2
adulţi si 10 copii minori înscriși în sistemul de învăţământ
şcolar şi preşcolar ), fiind aflată într-o situație socio-
economică vulnerabilă.

Împreună  cu  grupul  de  consilieri  județeni  USR  am  reușit
suplimentarea bugetului Ajutoarelor Sociale cu suma de 150.000
de lei.

8) Cooperare institutionala
Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am inițiat un
proiect  de  asociere  între  Consiliul  Județean  Constanța  și
unitățile teritoriale administrative din Constanța în vederea
finanțării  și  derulării  proiectelor  de  interes  local  care



vizează stimularea investițiilor în infrastructura sanitară,
culturală,  școlară  și  sportivă,  în  acord  cu  strategia  de
dezvoltare durabilă a județului.

9) Turism sustenabil
Împreună  cu  grupul  de  consilieri  județeni  USR  am  reușit
accesarea  de  fonduri  europene  prin  PNRR  pentru  ruta  de
cicloturism EuroVelo 6, care constă în construirea a 500 de
kilometri de rute pentru biciclete în județul Constanța, în
cadrul unuia dintre cele mai spectaculoase coridoare Europene
de cicloturism.

Împreună cu grupul de consilieri județeni USR am depus un
proiect de semnalizare rutieră și a refugilor aflate pe rutele
turistice din județul Constanța.

10) Padurea Comorova
Am  realizat  primul  proiect  de  inițiativă  cetățenească  din
istoria municipiului Mangalia prin strângerea a peste 2000 de
semnături  pentru  salvarea  pădurii  Comorova,  solicitând
trecerea  din  domeniul  privat  al  municipiului  Mangaliei  în
domeniul  public  pentru  a  stopa  vânzarea  pădurii.  În  urma
refuzului primariei de a pune pe ordinea de zi a Consiliului
Local acest proiect de inițiativă cetățenească, am mers în
contencios  administrativ  la  Tribunalul  Constanța  împotriva
primarului și a secretarului general al Mangaliei, proces care
se află în derulare.

11)  Lupta  impotriva  abuzurilor  locale.
Protejare spatii verzi
Am contestat și am anulat în instanță, prin Asociația Verde
Urban, Hotărârea de Consiliu Local nr. 134/2021, care elimina
anumite prevederi din Planul Urbanistic General al Mangaliei
și care ar fi avut ca efect ridicarea de clădiri de peste 9
etaje pe spații verzi de peste 2000 mp.



Am oprit ridicarea abuzivă a construcțiilor de pe taluzul
Mangalia ca urmare a adreselor făcute către toate instituțiile
competente  ale  statului  –  Garda  de  Mediu,  Agenția  pentru
Protecția Mediului, Apele Române, Inspectaratul de Stat în
Construcție  Județean,  Inspectaratul  de  Stat  în  Construcție
Național, Poliția Locală și Prefectura județului Constanța. În
urma acestor demersuri, Inspectoratul de Stat în Construcții
National  a  solicitat  prefectului  Constanței  să  anuleze  în
contencios  administrativ  autorizațiile  de  construire  emise
ilegal pentru constucțiile de pe taluz.

12) Proiect Impadurire
Am  pregătit  documentația  necesară  pentru  ca  administrația
publică Mangalia să acceseze gratuit fonduri europene prin
PNRR,  “Componenta  păduri  și  protecția  biodiversității”  –
Campania  națională  de  împădurire  și  reîmpădurire,  inclusiv
păduri  urbane”  și  am  predat  primăriei  Mangalia  proiectul
pentru implementare.

13) Audit Goldterm
Am  solicitat  Curții  de  Conturi  o  evaluare  independentă  a
modului în care s-au realizat invesțițiile pentru reabilitarea
rețelei  termice  la  nivelul  municipiului  Mangalia  de  către
societatea  Goldterm,  ca  urmare  a  constatării  unor  prețuri
nejustificat de mari a agentului termic în condițiile în care,
în ultimii ani, au fost realizate investiții masive din bani
publici pentru modernizarea sistemului de termoficare.  În
urma sesizării, Curtea de Conturi a dispus efectuarea unui
audit financiar al societății Goldterm.

14) Interpelare Ministrul Economiei
L-am interpelat pe ministrul Economiei, cu ajutorul colegilor
din parlament, cu privire la problemele financiare cu care se
confruntă  Șantierul  Naval  Damen  Shipyards  Mangalia  și  la
perspectiva încetării iminente a activității și trimiterea în



șomaj tehnic a peste 1500 de angajați, avand un impact masiv
asupra mediului economic si social al Mangaliei

15) Protejare Mlastina Mangalia
Am solicitat ABADL, ANANP și ANPA să ia măsuri în privința
colmatării  mlaștinii  Hergheliei  Mangalia,  ca  urmare  a
distrugerii  sistemelor  de  închidere  a  stlăvilarelor.

16) Trenul metropolitan Constanța
În ultimii 2 ani, împreună cu colegi din USR Constanța, am
inițiat  și  organizat  o  serie  de  întâlniri  de  lucru  cu
specialiști  din  domeniul  mobilității  si  transportului
feroviar, cu departamentele de specialitate din Consiliului
Județean, cu președintele Consiliului Județean, întâlniri cu
primarii,  precum  și  alte  demersuri  pentru  întocmirea
documentației necesare contractării studiului care va sta la
baza proiectului de tren metropolitan Constanța.

În baza acestui studiu se vor accesa fonduri europene pentru
cel mai ambițios proiect de transport feroviar de persoane de
pe  raza  județului  Constanța,  care  va  îmbunătăți  radical
mobilitatea si dezvoltarea socio-economică a județului.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Mangalia:  A  fost  stabilită

https://editiadesud.ro/mangalia-a-fost-stabilita-ordinea-de-pe-buletinele-de-vot-pentru-functiile-de-primar-si-cele-de-consilieri-locali/


ordinea de pe buletinele de
vot  pentru  funcțiile  de
primar și cele de consilieri
locali
22 mai 2024 9:10

În această după amiază a fost votată la
Biroul  Electoral  de  Circumscripție
ordinea de pe viitoarele buletine de vot,
pentru  funcțiile  de  primar  și  consiliu
local Mangalia.
Ordinea pentru funcșia de primar al Mangaliei:

Uniunea Salvați România (USR)1.
Partidul Social Democrat (PSD)2.
Partidul Național Liberal (PNL)3.
Partidul Umanist Social Liberal (PUSL)4.
Alianța Noi Suntem Mangalia5.
Partidul S.O.S. România6.
Partidul Pro România7.
Partidul REPER8.

Consiliul Local Mangalia:

Uniunea Salvați România (USR)1.
Partidul Social Democrat (PSD)2.
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Partidul Național Liberal (PNL)3.
Partidul Alianța pentru Unirea Românilor (AUR)4.
Partidul Forța Dreptei5.
Partidul Umanist Social Liberal (PUSL)6.
Alianța Noi Suntem Mangalia7.
Partidul S.O.S. România8.
Partidul Pro România9.
Partidul REPER10.
Partidul Patrioților (PPR)11.

Mangalia a intrat în campanie
electorală!  Se  anunţă  zile
zbuciumate  cu  reproşuri
reciproce.  Cine  sunt
candidații  la  fotoliul  de
primar
22 mai 2024 9:10

Vineri,  10  mai  2024,  s-a  dat  startul
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campaniei  electorale  pentru  alegerile
locale şi europarlamentare.
Pentru Mangalia, cele care interesează în mod deosebit sunt
alegerile  locale  pentru  funcţia  de  primar  şi  pentru  noua
componenţă a Consiliului Local.

În cursă au intrat 8 candidaţi, respectiv: Abdurefi Semiran,
consilier  judeţean,  asistent  DSP  –  USR,  Menabit  Osghiun,
consilier local – Alianţa Noi Suntem Mangalia, Cristian Radu,
primar în funcţie – PNL, Paul Foleanu, consilier local, avocat
– PSD, Alexandru Vieru, administrator – PUSL, Dan Moldovan,
consilier  local,  administrator  –  PRO  ROMÂNIA,   Adrian
Zamosteanu, navigator – REPER, Cristian Andrei Niţă, SOS.

Campania se va încheia pe 8 iunie 2024, la ora 7.00.

Pe 9 iunie 2024, la ora 7.00, va începe procesul de votare,
pentru ambele scrutinuri, și se va încheia în aceeași zi, la
ora 22.00.

Alegătorii care la ora 22.00 se află la sediul secției de
votare, precum și cei care se află la rând în afara sediului
secției de votare, pot vota până cel mult la ora 23.59.

După numărarea voturilor și soluţionarea eventualelor sesizări
sau  contestații,  rezultatele  alegerilor  alegerile  pentru
autoritățile administrației publice locale și pentru membrii
din România în Parlamentul European, din anul 2024, vor fi
validate și publicate în Monitorul Oficial al României, Partea
I.

Urmează să vedem cum se va desfăşura campania electorală, dacă
vom asista la atacuri la persoană între contracandidaţi, dacă
vor fi remarcate şi sesizate pomeni electorale, distrugeri de
afişe şi panouri, lucruri obişnuite într-o astfel de perioadă.

Dacă la ultimele două scrutinuri, campaniile au fost relative
liniştite,  în  următoarea  lună  va  exista  agitaţie,  în



condiţiile în care mai multi candidaţi doresc schimbarea.

Pe de altă parte, înverşunarea cu care PNL îi supravehjează pe
contracandidaţi este dată de dorinţa primarului de a avea cât
mai mulţi consilieri locali pentru a nu fi nevoit să stea la
mila altor partide 0pentru a crea majoritate, deoarece nicio
formaţiune politică nu-şi oferă sprijinul, gratuit..

În ultimele două mandate, PNL a avut un număr confortabil de
consilieri, astfel că în puţine situaţii a avut nevoie de
voturile altor partied pentru a aproba proiectele de hotărâre
pe care şi le-a dorit.

Ar mai fi de spus faptul că de 8 ani, primarul în funcţie,
Cristian Radu nu a participat la nicio şedinţă a Consiliului
Local, pasând munca dificilă viceprimarului Dragoş Angelescu,
în capul căruia s-au spart toate borcanele.

Adrian  Zamosteanu  are  undă
verde să candideze la funcția
de primar al Mangaliei. Iată
lista  propunerilor  pentru
consiliul local
22 mai 2024 9:10
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Biroul  Electoral  de  Circumscriptie
Mangalia a respins candidatura lui Adrian
Zamosteanu, întrucât a apreciat ca lista
cu semnaturi de susținere, depusă pentru
funcția  de  primar,  nu  îndeplinea
condițiile  prevăzute  de  legislatia  în
vigoare. 
Candidatul Reper Mangalia a contestat, însă, decizia BEC l la
Judecătoria  Mangalia,  iar  instanța  de  judecată  i-a  admis
cererea.

Astfel, candidatul Reper are undă verde să intre în cursa
electorală, fiind al 9-lea aspirant la funcția de primar la
alegerile locale din data de 9 iunie.

Iată  si  lista  de  candidati  pentru
Consiliul  Local  Mangalia  din  partea
Partidului Reper:

Zamosteanu Adrian – Program Director
Liferie Marian – Avocat
Ciuperca Maria – Profesor Educație Fizica
Vladuca Andreea – Asistent Manager
 Ireminciuc Viorel – Antreprenor / Inginer
Cristea Florentina – Tehnician in Gastronomie
 Trandafir Dumitru – Tehnician in prelucrarea lemnului
Presecan Ioana – Maria – Agent vanzari

https://editiadesud.ro/tag/adrian-zamosteanu/
https://editiadesud.ro/tag/adrian-zamosteanu/
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 Voica Laurentiu – Antreprenor / Mecanic
 Paraschiv Viorel Nicolae – Pensionar M.A.I

Aceștia  sunt  candidații  la
funcțiile  de  primar  și
consilieri locali din partea
Partidului  Umanist  Social
Liberal Mangalia
22 mai 2024 9:10

PUSL  Mangalia  a  depus,  la  Biroul
Electoral  de  Circumscripție  Mangalia,
listele  cu  candidații  pentru  Consiliul
Local și pentru funcția de primar.
Pentru  funcția  de  primar  s-a  înscris  în  cursa  electorală
Alexandru Vieru.

Lista de consilieri locali ai PUSL:
Mamudie Erdin Alexandru – Inginer controlul calității în
cadrul Șantierului Naval Constanța
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Vieru Eugen Alexandru – Economist, antreprenor în turism
și HORECA
Vasile Alexandra Iuliana – Economist, expert bancar
Antoci Nicolae – Cadru militar, subofițer(r)
Andron  Cristian  –  Jurist,  manager  dezvoltare  în
securitatea informațiilor
Miclea Sica Mihaela- Manager hipermarket
Scîrtocea Dan – Inginer
Dincă  Alexandru  –  Șofer  autosanitară  II  în  cadrul
Sistemului Național de Urgență
Nicu Ștefan – Inginer electronist
Paraipan Emrah – Maistru, lăcătuș naval
Adochiței Florin – Inspector constatator
Cernenco Roxana Elena – Economist, analist financiar
Vătafu Gherghina – Economist
Constantin Ana Maria – Tehnician în turism
Vieru  Raluca  Mihaela  –  Economist,  Director  economic
societate comercială
Corcoi Mihaela Larisa – Administrator magazin
Mamudie Ergan – Pensionar
Merlușcă Marius – Cadru didactic, inginer de sistem
Neagu  Ionuț  Marian  –  Tehnician  trafic  maritim  și
feroviar



USR Mangalia a depus, astăzi,
candidaturile  pentru
funcțiile  de  primar  și  de
consilieri locali
22 mai 2024 9:10
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USR Mangalia a depus, astăzi, la Biroul
Electoral de Circumscripție candidaturile
pentru  funcția  de  primar  –  Semiran
Abdurefi – și pentru consiliul local.
Iată cine sunt candidații la funcțiile de consilieri locali,
la Mangalia, din partea USR:

Semiran Abdurefi – asistent de sănătate publică
Lucian Vișa – inginer
Emanuel  Popescu  –  inginer  de  navigație  și  transport
maritim
Marius Leonard Nicolăina – Navigator, comandant de cursă
lungă
Angela Marinescu – inginer horticol
Corneliu Vasile Vîrvărei – electromecanic
Bogdan Ștefănescu – inginer
Nicoleta Gherghe – contabil
Ana Cristina Șerban – contabil
Alexandru Sărăcin – psiholog
Ion Temerel – electromecanic

Alianța  Noi  Suntem  Mangalia
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și-a  depus  listele  cu
candidaturi  pentru  primărie
și  consiliul  local.  Iată
propunerile
22 mai 2024 9:10

Ozghiun  Menabit  și  membrii  Alianța  Noi
Suntem  Mangalia  au  depus,  astăzi,
candidaturile  pentru  primărie  și
consiliul local.
Nr.
Crt

Nume Prenume Ocupația Profesia

1. Menabit Ozghiun Consilier Local Lucrător MAI  

2. Marinescu Teodor Consilier Local

Asistent
Sănătate

Publică și
Igienă

 

3. Canea Larisa Elisabeta
Asistent
Manager

Informatician
IT

 

4. Pașcalău Mihaela
Asistent
Medical

Generalist

Asistent
Medical

Generalist
 

5. Pleoți Irina Manager Vânzări
Contabil

Planificator
Statistic
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6. Ion Leonard Nicolae Inginer Mecanic Manager Proiect  

7. Călărașu Ana Șomer Profesor Fizică  

8. Datcu Georgiana Economist Manager  

9. Curt Marius Electrician
Liber

Profesionist
 

10. Tifu Sorin Economist Șomer  

11. Curt Andrei Cristian Inginer Agronom Fără Activitate  

12. Mihalcea Viorel Jurist Pensionar  

13. Grecu Gheorghe Maestru Militar Pensionar  

14. Barbu Liviu Adrian Ofițer Maritim Navigator

15. Bota Ioneal Mihaela Economist Casier  

16. Brădulescu Cătălin
Operator
Portuar

Comisionar
Vamal

 

17. Doneanu Mugur Dorin
Reparator Radio

TV
Șofer

Profesionist
 

18. Călin Nicușor Dragoș
Instalator
Sanitar

Maestru  

19. Panțiru Elena Ancuța
Asistent
Medical

Asistent
Medical

 

20. Oaie Lucica Elena Profesor Casier  

21. David Anca Elena Economist
Lucrător
Comercial

 

22. David Ionuț Marian Electrician Electrician  

23. Daut Dincer Economist
Șofer

Profesionist
 

24. Marinescu Monica
Analist

Programator
Cosmetician  

Pe aceeași temă:

Uniunea Democrată Tătară anunță că susține candidatura lui
Ozghiun Menabit la fotoliul de primar al Mangaliei
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(FOTO) AUR Mangalia a depus
listele cu candidaturi pentru
primărie și consiliul local.
Mohammad Murad a fost prezent
la eveniment
22 mai 2024 9:10

Mohammad Murad, candidatul Partidului AUR
la  președinția  Consiliului  Județean
Constanța,  a  participat,  în  urmă  cu
câteva  minute,  la  depunerea
candidaturilor pentru fotoliul de primar
și Consiliul Local Mangalia.
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(FOTO)  „Un  primar  destoinic
și de succes, Taner Reșit!”:
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Cătălin Grasa, candidatul PSD
la  Consiliul  Județean
Constanța, a ajuns la Tuzla
22 mai 2024 9:10

Echipa  de  campanie  a  candidatului  la
Consiliul Județean Constanța, dr. Cătălin
Grasa, a ajuns, astăzi, la Tuzla, unde s-
a  întâlnit  cu  edilul  comunei,  Taner
Reșit, candidatul formațiunii politice la
primărie.
„Oameni  frumoși  și  entuziaști,  un  primar  destoinic  și  de
succes  –  Reșit  Taner  –  o  atmosferă  de  voie  bună  –
ingredientele  unei  întâlniri  duminicale  plăcute!

Litoral  nu  înseamnă  doar  Mamaia  și  Neptun.  Tuzla  are  un
potențial  uriaș,  o  plajă  generoasă  și  un  aeroport  cu
perspective de dezvoltare, ce va rivaliza cu cel de la Mihail
Kogălniceanu.

Județul va înflori și va ocupa locul pe care îl merită!”, a
scris, pe pagina de Facebook, Cătălin Grasa.
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Pe aceeași temă:

Tuzla: Începe reabilitarea străzilor din comună. Ce transmite
primarul Taner Reșit
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Aceştia  sunt  candidaţii  cu
care  PSD  Mangalia  intră  în
bătălia  electorală  din  9
iunie
22 mai 2024 9:10

Astăzi, la ora 14.00, la Biroul Electoral
de  Circumscripţie,  ce  funcţionează  în
incinta  Primăriei,  reprezentanţii  PSD
Mangalia  au  depus  candidaturile  pentru
funcţiile de primar şi consilier local.
Dacă pentru funcţia de edil, candidatul lansat de către PSD
este  Paul  Foleanu,  lista  celor  care  aspiră  la  un  loc  în
Consiliul  Local  Mangalia  este  înnoită.  Astfel,  candidaţii
sunt, în mare parte, nume noi, dar cunoscute în comunitate, ce
provin din toate domeniile de activitate.

Iată, lista propusă de către PSD Mangalia
pentru Consiliul Local:

Paul Foleanu;1.
Neculai Tănasă;2.
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Elena Cerchez;3.
Zanfir Iorguş;4.
Victor Bădică;5.
Dragoş Dima;6.
Maria Călin;7.
Constantin Bârboră;8.
Laurenţiu Dumitraşcu;9.
Andrei – Lucian Nicolaide;10.
Sorin Colesniuc;11.
Mihail Bănceanu;12.
Vasile Iorga;13.
Ciprian Juncu;14.
Iulia – Maria Andrei;15.
Andrada Libidov;16.
Erdinci Cogali;17.
Liviu Borbel;18.
Emanuel Mircea;19.
Cosmin Ciocâia;20.
Ialdaz – Seval Ramazan.21.

Iată  care  sunt  candidaţii
propuşi de către PNL Mangalia
pentru Consiliul Local
22 mai 2024 9:10
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Lista candidaţilor propuşi de către PNL
Mangalia pentru Consiliul Local cuprinde
atât  nume  noi,  plasate,  strategic,  în
frunte, cât şi nume consacrate, persoane
cu multe mandate de consilier local în
spate, poziţionate către mijlocul listei.

Radu Cristian – primar în funcţie;1.
Broască Traian – profesor de muzică, dirijor cor şi2.
orchestră;
Vărgatu Adrian – profesor pensionar;3.
Ungurean Ioan – director executiv;4.
Griguţă Nicoleta – inspector SSM;5.
Ali Leila – asistent – şef balneofizioterapie;6.
Andrei Daniel Sorin – administrator;7.
Dragoş Angelescu – viceprimar în funcţie;8.
Banu Gabriel Gheorghe – consilier principal;9.
Ioniţă Dragoş Marian – administrator;10.
Luca Lucian – administrator;11.
Ion Răzvan Nicuşor – administrator, fost ofiţer MAI;12.
Toma Vasile Dorel – pastor;13.
Ismail Facredin – manager;14.
Popa Edvica – profesor;15.
Linica Stan – pensionar;16.
Coşar Cristina – asistent medical generalist;17.
Georgescu Lorena – profesor;18.
Drăgoi Iulian – inginer căpitan port specialist;19.
Ilie Ioana – jurist, şef birou marketing;20.
Zbanţ Iulian Dorinel – pensionar MapN maistru militar;21.
Murtaza Fichiran – consilier gestionar – vânzător;22.
Condruţ Ion – economist;23.
Barbu Aurel – electrician.24.

Rămâne de văzut câte mandate va reuşi să câştige PNL Mangalia
la alegerile locale din data de 9 iunie şi, mai ales, dacă va
fi păstrată această ordine sau dacă vom asista la renunţări
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ori eliminări.

A  fost  înregistrată  prima
candidatură  la  funcția  de
primar al Mangaliei
22 mai 2024 9:10

La  Biroul  Electoral  de  Circumpscripție
Mangalia  a  fost  înregistrată,  astăzi,
prima  candidatură  pentru  fotoliul  de
primar al municipiului.
Este vorba despre actualul primar al municipiului, Cristian
Radu.

A  fost  înregistrată,  totodată,  și  lista  candidaților
Partidului Național Liberal la Consiliul Local Mangalia.
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Candidații  PSD  la  primăria
Constanța  și  Consiliul
Județean au participat la o
conferință  pe  tema  bolii
Parkinson
22 mai 2024 9:10

Candidații  PSD  Constanța,  Horia  Miron
Constantinescu – la funcția de primar al
municipiului  Constanța,  Cătălin  Nicolae
Grasa  –  pentru  președinția  Consiliului
Județean  și  Costin-Ioan  Răsăuțeanu  –
primul  loc  pe  lista  pentru  Consiliul
Local  Municipal,  au  participat  la
„Primăvara  speranței  în  lupta  cu  boala
Parkinson“.
Toți au susținut că administrația publică locală și județeană
trebuie  să  se  implice  în  creșterea  calității  vieții
pacienților  diagnosticați  cu  Parkinson  și  au  identificat
soluții în prevenirea şi tratarea acestei boli, una dintre ele
fiind centrele dedicate persoanelor cu astfel de suferințe,
programe sociale și, nu în ultimul rând, un dialog continuu
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între specialiști și instituțiile abilitate.

Evenimentul a fost organizat de Cabinetul Neurologic Doctor
Any Axelerad, alături de deputatul Cristina Ileana Dumitrache
– membru al comisiei de Sănătate din Parlamentul României.

Nimeni nu poate înțelege suferința acestor oameni, dar, așa
după  cum  a  precizat  Horia  Miron  Constantinescu,  este  de
înțeles ce poate face administrația publică locală pentru ei,
începând cu infrastructura. „Tratată, din păcate, deficitar,
până acum“, a subliniat candidatul PSD la primărie.

„Ar  fi  normal  să  fie  construite  niște  centre  dedicate
persoanelor cu astfel de suferințe, pentru a se putea integra,
inclusiv în ceea ce înseamnă petrecerea timpului liber într-un
mod liniștitor. Suportul financiar și logistic poate fi găsit,
atât timp cât există, pe lângă programul RESPECT, alte surse
de finanțare. Pentru a acorda  cele necesare ca acești oameni
să se poată întreține corespunzător.

Trebuie  să  identificăm,  prin  intermediul  instituțiilor
publice, un suport ce poate veni în sprijinul acestora, precum
și parteneriate cu instituții și organizații. Sunt convins că
orice  administrație  publică  locală  trebuie  să  aibă  un
departament care să întreprindă ceva mai mult, mai aplicat
decât ce se face acum pentru oamenii cu nevoi.

Programele  sociale  pentru  persoanele  încadrate  în  oricare
dintre categoriile bolilor ce pot apărea în viața fiecăruia
dintre noi trebuie să găsească o rezonanță la nivelul unor
instituții. Asigurarea  unui mediu prietenos și aici trebuie
să  se  înțeleagă  că  existența  unui  spațiu  verde  în  jurul
fiecăruia dintre imobile creează un loc de recreere, astfel
încât oamenii să poată să petreacă timp acolo și să se încarce
pozitiv.

Toate aceste măsuri sunt la îndemâna colegilor mei consilieri,
sunt proiecte pe care ar trebui să le aibă în vedere. Știu că
Costin Răsăuțeanu a avut un proiect referitor la depresie și



am convingerea că, plecând de la acesta, vom înțelege că numai
un efort conjugat scoate la lumină suferința celorlalți și
poate genera suportul din partea instituțiilor abilitate“, a
declarat Horia Miron Constantinescu, candidatul PSD la funcția
de primar al municipiului Constanța.

Cătălin  Nicolae  Grasa,  candidat  PSD  pentru  președinția
Consiliului  Județean  Constanța,  medic  și  fost  manager  al
Spitalului Clinic Județean de Urgență, a rememorat un moment
important din istoria celei mai mari unități spitalicești din
Constanța.

„În anul 2018, împreună cu doamna doctor Axelerad am demarat
un proiect important pentru secția de neurologie. Am reușit
atunci, să implementăm  programul STROKE pentru pacienții cu
accidente  vasculare  cerebrale,  ischemice.  De  atunci  se
efectuează  cu  succes  această  procedură,  mulți  pacienți
datorându-i viața. Sper ca în viitor să mai pot face astfel de
lucruri. Din diferite poziții pe care aș putea să le am“, a
declarat  Cătălin  Nicolae  Grasa,  candidat  PSD  pentru
președinția  Consiliului  Județean  Constanța.

„Întotdeauna  unei  nevoi  trebuie  să  i  se  răspundă  cu
mobilizarea  tuturor  oamenilor“,  a  menționat  Costin-Ioan
Răsăuțeanu – primul loc pe lista PSD pentru Consiliul Local
Municipal Constanța. „Împreună cu medicii trebuie să conlucrăm
la îmbunătățirea calității vieții oamenilor. Pentru că acesta
trebuie să fie obiectivul nostru. Să ne gândim la oameni, să
gândim  politici,  să  gândim  programe,  care  să  răspundă
nevoilor, pentru a crește calitatea vieții. Și a pacienților,
dar  ceea  ce  cred  că  este  foarte  important,  și  a
aparținătorilor sau a membrilor, familiilor, prietenilor celor
care suferă. Și cred că sunt soluții.

Putem găsi soluții și avea inițiative așa cum s-a întâmplat
pentru persoanele care suferă de depresie. Un prim pas în a
conștientiza cât de important este să ne preocupe prevenția.
Pentru că proiectul acesta este un proiect profilactic. Să



înțelegem cât de importantă este prevenția, să fim alături de
oameni și să îmbunătățim calitatea vieții fiecăruia.

Și aici este nevoie de unitate, și aici este nevoie de dialog.
Și cred că împreună putem, dacă ne gândim cu sufletul. Un alt
proiect pe care l-am inițiat noi, ca echipă, ne-am dorit și ne
dorim și va fi unul dintre obiectivele noastre să înființăm
patru  centre  de  asistență  medicală  și  recuperare  pentru
vârstnici. Pentru că, din păcate, orașul nostru nu a avut
astfel de centre niciodată“, a conchis Costin-Ioan Răsăuțeanu
– primul loc pe lista PSD pentru Consiliul Local Municipal
Constanța.


